
Mølleager & Mølledalens Grundejerforening 

holder generalforsamling 

 

Tirsdag d. 7.2.2012 kl. 19.30 i Hjortshøj forsamlingshus 

 

Dagsorden: 

 

1. Valg af dirigent Werner Nielsen 

 

2. Formandens beretning Godkendt 

 

3. Regnskab Godkendt. 

 

4. Fremlæggelse af budgetforslag 

Forslag fra Lars om at fjerne udgiften på 1000 kr. på gebyrer ved at alle beboer selv via PBS 

indbetaler penegene. Leif forslår vi tager det op i bestyrrelsen. 

 

5. Indkomne forslag 

Der er ikke indkommende forslag. 

 

6. Valg af 2 bestyrelses medlemmer 

a. Jens J. Madsen ( modtager genvalg ) Genvalgt. 

b. Lasse Rentalo ( modtager ikke genvalg) Ulrik Mølledalen 10 Valgt. 

 

7. Valg af 2 suppleanter 

a. Kristian Rødbro Ikke tilstede Birte Mølleager  

b. Werner Nielsen Genvalgt 

 

8. Valg af revisor 

a. Helle Froberg Genvalgt 

b. Marius Pedersen Genvalgt 

 

9. Valg af  1 revisorsuppleant 

a. Ove Madsen Bente valgt. 

 

10. Festudvalg Festen i år gik godt med et lille underskud, men de er dækket, ellers 

skal det hele hvile i sig selv. Der kommer ikke en fest før 2013. Leif forslår en 

fest hvert år. Maria synes det vil være synd der ikke er fest hvert år. Leif enig. 

Vejfesten bliver diskuteret da vejfest før i tiden kun bliver afholdt hver anden år, 

men er der mulighed for det skal afholdes hvert år. JJM vil gerne gøre 

opmærksom på at fester skal afholdes inden for det budget der er lagt. Der 

kommer ikke flere penge fra kassen. Maria forslår evt. man hæver brugerbetaling. 

Jette forslår en fast dag hvert år, og det kommer med i  Festudvalget kan 

kontaktes året rundt vedr. forslag. Festudvalget består af Leif, Kaja, Thomas, 

Lisbeth og Bodil. Jesper og Bente er nye i festudvalget. 

 

11. Protokol Email til grundejerforeningens e-mail adresse er …...@gmail.com. Nu med 



ny pc skal der lave backup. Bestyrrelsen lover det bliver gjort.  

 

12. Evt. Der bliver spurgt om status på vores vej, bla. Er der sat nye kansten et stykke 

af vejen. Hvad med resten, da det ikke er det eneste sted der er problemer. Leif 

har snakket med Finn, og vil have ham til at lave et overslag på nye kansten på 

mølledalen. Det skal muligvis kombineres med installation af vand. Finn havde 

desværre ikke lavet det til i dag. Leif har lavet et overslag på 450 kr. pr. meter 

gravet op og sat. Affalt ved kanten koster ca. 275 kr. pr. m. Næste problem kan 

være der skal skiftes brønde ud. Leif har for sjov rennet ud for mølledalen ikke på 

modsatte side der er lavet. Pris i Leif´s regnskab bliver ca. 240.000 kr. for 

kansten, asfalt på begge sider inkl. salg af kantsten. Marius siger at hvis vi skal 

følge udviklingen bør vejindbetaling hæves. JJM er lidt i mod vedr. vej. Han mener 

det koster 800.000 at få lavet vejen. Det giver et beløb på ca. 18 – 20.000 kr. pr. 

parcel. JJM støtter Marius forslag om at hæve beløbet. Skal vejen laves skal det 

laves ordenligt. Leif er ikke enig. Kan sten mener han godt kan laves løbende. Leif 

er enig med Marius at det er det rigtige at de nuværende brugere betaler mere 

ind. Marius spøger om vi kan søge fonde for tilskud? Bestyr. Ved det ikke. Kan man 

trække beløbet fra per. Parcel evt. Ulrik er i gang med en undersøgelse. Helle Hvis 

vi laver kansten vil der så være problemer når vejen skal laves ?. Leif. Skal vejen 

laves skal brosten fjernes iht. Finn. Jjm Vi har diskuteret det her rigtig meget. Vi 

vil meget gerne have vandværket med til at betale. Vi mener de skal skiftes på et 

eller andet tidspunkt. Der er3 parceller der ikke har fjernvarme det skal vi have 

med hvad gør vi der.  

 

 

Vinsmagning er sponseret af Føtex. 

 

Efter generalforsamlingen vil der være vinsmagning  

med en tilhørende let anretning 

 

Med venlig hilsen 

Bestyrelsen 

 

 


